

Date: 23 May 2022

التاريخ: 23 مايو 2022

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية أبوظبى، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of approval of a circular resolution by the Board of Directors of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company)

الموضوع: إخطار بالموافقة على قرار بالتمرير لمجلس إدارة شركة بترول أبوظبى الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

We would like to inform you that the Board of Directors of ADNOC Distribution has passed a resolution by circular at 03.00 pm on Monday, 23<sup>th</sup> May 2022, to appoint Mr. Wayne Beifus as its new Chief Financial Officer. He will take up the role on 01<sup>st</sup> June 2022 and will replace Mr. Mohamed Al Hashimi who will step down from the role to pursue a new opportunity.

نفيدكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع قد أصدر قرارًا بالتمرير في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الأثنين الموافق يوم 20 مايو 2022، لتعيين السيّد/ واين بيفوس المدير المالي التنفيذي للشركة، حيث سيباشر مهامه اعتباراً من تاريخ 01 يونيو 2022 وسيحل السيّد/ واين بيفوس محل السيد/ محمد الهاشمي الذي سيتنحّى عن المنصب لتولى منصب جديد.

Mr. Beifus brings over 30 years of financial sector expertise, with nearly twenty years of experience in executive leadership roles at some of the world's largest and market-leading organizations within the FMCG and retail industries, including British American Tobacco (BAT) and Walgreens Boots Alliance (WBA) where he was Chief Financial Officer for the past three years.

يتمتع السيد/ بيفوس بخبرة أكثر من 30 عاماً في القطاع المالي، شغل منها حوالي 20 عاماً في المناصب التنفيذية وعضوية مجالس إدارة بعض كبرى شركات السلع الاستهلاكية وفي قطاع أعمال البيع بالتجزئة، مثل شركتي التبغ البريطانية الأمريكية وولغرينز بوتس الاينس، التي تولى فيها لمدة ثلاث سنوات منصب المدير المالي التنفيذي.

The Board thanked Mr. Al Hashimi for his valued leadership and contribution to the ongoing success of the Company, initially as Chief Operations Officer and then as Chief Financial Officer.

ويعبر مجلس الإدارة عن شكره وتقديرة لجهود السيد/ محمد الهاشمي وإسهاماته في مسيرة نجاح الشركة خلال فترة شغله لمنصبي مدير العمليات والمدير المالي التنفيذي للشركة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

معن العايدي أمين سر مجلس الإدارة Mann El Aydi Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع